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Zápis ze zasedání Správní rady Nadačního fondu Univerzity Karlovy 
 

Datum zasedání: 1. dubna 2022 
Přítomni: Jan Bičovský, Richard Hindls, Lenka Rovná, Jan Škrha, Michal Říha 
Omluveni: David Marx 

 
Schválení programu zasedání 
Program zasedání byl schválen v následujícím znění: 

1. Rozhodnutí o došlých žádostech ve výzvě Ukrajině I.  

2. Vypsání výzvy ÚJOPUkrajině 

3. Průběžné a závěrečné zprávy projektů podpořených ve výzvě Studenti proti pandemii 

4. Různé 

Schváleno; 4-0-0 (pro-proti-zdržel se) 
 
 

1. Rozhodnutí o došlých žádostech ve výzvě Ukrajině I.  

Správní rada se seznámila s došlými žádostmi o podporu včetně jejich odůvodnění 

a stanovila, že lze vyhovět všem 17 žádostem. Správní rada rozhodla, že vzhledem 

k dostupným finančním zdrojům fondu rozhodne o všech žádostech jako 

o jednorázových podporách. Žadatelé se budou moci na začátku května 2022 znovu na 

Nadační fond obrátit. Správní rada dále rozhodla, že vyhoví všem žádostem, ale sníží 

a sjednotí udílenou částku, takže všichni žadatelé dostanou částku 10.000 Kč. Výše 

podpory je stanovena vzhledem k finančním možnostem fondu a odpovídá nejnižší 

žádané částce. 

 

Schváleno; 4-0-0 (pro-proti-zdržel se) 

 

2. Vypsání výzvy ÚJOP Ukrajině 

Správní rada se seznámila s žádostí Ústavu jazykové a odborné přípravy UK o vypsání 

výzvy pro financování vzniku jazykových kurzů českého jazyka pro cizince, kteří jsou 

dotčení konfliktem na Ukrajině. Správní rada vypsala výzvu od 1. dubna 2022 

od 31. prosince 2022. O vybraných prostředcích rozhoduje Správní rada na základě 

stanoviska pověřeného pracovníka ÚJOP. 

 

Schváleno; 4-0-0 (pro-proti-zdržel se) 

 

3. Průběžné a závěrečné zprávy projektů podpořených ve výzvě Studenti proti pandemii 

Správní rada projednala závěrečnou zprávu projektu Československé křižovatky. 
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Správní rada projednala průběžné zprávy projektů Univerzitní zkušenost – univerzální 
řešení? Česko-vlámský dialog, Máme právo na duši: post pandemická péče o duševní 
zdraví studentů, Noc fakulty a SCOME 3LF. Správní rada souhlasí s navrženými změnami 
projektů způsobené pandemií COVID-19. 

Schváleno; 4-0-0 (pro-proti-zdržel se) 

 

4. Různé 

Správní rada diskutovala otázky související s propagací Nadačního fondu UK 

a vytvořením fundraisingové a marketingové koncepce. Nutné se jeví vytvoření grafické 

identity fondu, jeho soustavnější propagace k akademické obci i absolventům a zajištění 

konzultací s externími odborníky. Z dlouhodobého hlediska je nezbytné, aby ve fondu 

působila osoba schopná obstarávat tuto problematiku na základě pokynů tajemníka 

fondu. Fond dále identifikuje veřejně známé osobnosti univerzitního společenství, které 

by byly ochotny spolupracovat na propagaci činnosti fondu. Dále byla diskutována 

otázka kontroly dárců, aby splňovali etická kritéria stanovená pro fungování fondu.  

 

Tajemníkovi bylo Správní radou uloženo projednat záležitost s prorektorem pro vnější 

vztahy. 

Tajemníkovi bylo uloženo kontaktovat externí i interní odborníky na oblast marketingu 

a zkonzultovat s nimi diskutovaná témata. 

Tajemníkovi bylo uloženo připravit návrh nových webových stránek Nadačního fondu 

UK.  

(tichým souhlasem) 
 

 
Zapsal: Michal Říha, tajemník 
Ověřil: Jan Škrha, předseda 
 


